
 

 

 
 

Referat fra bestyrelsesmødet d. 12. september 2018 
 
Til stede: Birthe, Claus, Lilly, Helen, Mette, Ib, Svend (referent) 
Fraværende: Mette 
 
Dagsorden og referat: 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde 
 Intet at bemærke. 
 
2.   Kassererens rapport 
 Bankbeholdning: kr. 51.276,35 (driftskonto) 

     kr. 59,573,00 (opsparingskonto)   

 Kasse:   ca. en 50’er 

 

3.   Taget på Laden 
 Vi undersøger stadig muligheden for at få udskiftet de utætte tagplader uden 

at skulle foretage en større restaurering af tagkonstruktionen. 
 
4. Efterårets fælles arbejdsdag 
 Efterårets fælles arbejdsdag bliver lørdag d. 13/10-2018. Særskilt invitation 

med opgaveliste mv uddeles i god tid inden. 
  
5. Opfølgning på bestyrelsens ’huskeseddel’: 

� asfalt-p-pladsen 
skal have endnu en gang reparationsasfalt (Ib)   

� skilte 
Nye nummerskilte er bestilt 

� Laden, vort smertensbarn 
Taget er konstateret utæt på en bestemt sektion af de ældste tagplader. Det skal 
undersøges, om det er muligt at udskifte disse 18-20 plader uden at foretage den helt 
store restaurering af tagkonstruktionen (Svend) 

� Jubilæumsfest 
Afholdes sammen med Sct Hans Aften 23. juni 2019 (bestyrelsen) 
 

6.  Evt. 
 Områdets udseende blev livligt debatteret: Det ville være ønskværdigt og 

meget pynteligt om alle hække blev klippede, i hvert fald en gang om året, og 
alle altanskillevæggene var malede og renholdte, alt sammen som 
foreskrevet i ordensreglementet og vedtægterne (se www.kignæshaven.dk). 

 
  
 Og så lige et forslag/ønske, udenfor referat, fra formanden: Når det er vinter og sne, 

rydder vi hver især de ca 5,5 meter fælles flisesti ud for vores matrikel. Det tager to-
tre minutter.  

 Kunne vi ikke overkomme at gøre det samme når det er sommer, og ukrudtet og 
græsset vokser op imellem SF-stenene? Hvis man er ’over det’ med jævne 
mellemrum fra sæsonstarten, tager det nok heller ikke mere end to-tre minutter.  


